
 

 
Närvarande: Stina Thysell Persson, Lotta Karlsson, Katarina Hampusson, Katarina Eriksson 
  
 

INNEBANDY

 

 
Sektionsmöte 

Mötesanteckningar 
 

                                     2020-12-13 
                                    19.00-21.00 
                                 Hemifrån via Teams 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
Vi har inte uppdaterat innebandysidan, med info om kansliet. 
 

 
 

Ekonomi  
budget 2021 

Budgetförslaget är inskickat. Men det finns tankar om att vi 
behöver revidera vår budget. Vi har inte fått några direktiv 
från huvudstyrelsen, så vi avvaktar med att förändra vår 
budget tills vi vet något mer.  

 

Vår förening vill Alla vi i sektionen måste logga in och då bjuder förbundet in 
oss i en egen grupp. Det är 6 olika delar som vi kan jobba 
systematiskt med. Det är en bra analysmetod. Vi kan då göra 
en handlingsplan med vad vi ska jobba vidare med.  
 

 

Stipendier Vi diskuterar olika personer till de olika stipendierna.  
 
 
 
 
 
 
 

Nytt i hallarna Vi har en massa nytt material i hallarna. Använd det gärna. 
Men se till att låsa in materialet i förråden efter träningarna. 
Det finns även reflexvästar i Hammarhallen och Liljahallen 
 
 

 

Covid- 19 
Nytt, vad gäller 

Det har kommit ut nya direktiv, framförallt för att man anser 
att motion och träning är viktigt för alla.  
Men det är dock väldigt otydligt hur vi ska tolka de nya 
direktiven.  
Tex står det att vi får utföra aktiviteten i mindre grupper (med 
mindre grupper avses max 8 deltagare) 
Träna gärna, men helst utomhus och med avstånd.  
Äldre spelar, 16-åringar och äldre, får inte träna med 05;or 
och yngre. 
Blanda inte träningsgrupperna 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vi kontaktar västerbottens innebandyförbund för att få ett 
förtydligande.  
 
 
 
 

Dokument till 
lag, de år de 
börjar att spela 
matcher 

Vi lägger ut det på innebandyns hemsida.  
Varje år i  aug på sektionsmötet bör vi gå igenom alla 
dokument vi har och rensa, och se vad vi vill ha kvar.  
Vi behöver även få in en rutin att uppdatera våra dokument 
då. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Kompensations-
stöd, sista 
kvartalet 

Den 15/1 ska vi skicka in vad vi vill ha kompensationsstöd 
för. Vi diskuterar vad vi ska söka för pengar.  
 
 

 

Domar- 
utbildning 
 
 

Kvarstår tills vi får träffas och hålla i utbildningen. Det 
funderas på om utbildningen ska ske via länk. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Physical literacy Vi avvaktar med den utbildningen och ser vad som händer i 
januari 

 

Målvaktsträning 
vt-21 

I nuläget vet vi inte om vi kan genomföra det, vi avvaktar och 
ser vad som händer under jul och nyår. 
De datum vi har bokat in sedan tidigare är: 
 
Målvaktsträning  för de äldre till våren, föreslår vi: 
20/1 kl. 18-19, Herrar utv är skyttar, Peter ansvarar 
10/2 kl. 18-19, F04/06 skyttar, Lotta ansvarar 
3/3 kl. 18-19, Herrlaget skyttar, Katarina H ansvarar 
 
Målvaktsträning för de yngre: 
27/1 kl 18-19 Katarina och Stina ansvarar 

 



Noterats av Katarina E 

17/2 kl. 18-19 Katarina och Stina ansvarar 
 

Nytt boknings- 
program hos  
kommunen 

Omboka/avboka tider får varje ledare sköta via detta nya 
system, mer info kommer från vårat kansli 

 

Inköp, Nike Vi kommer att köpa in Nike kläder innan årsskiftet  

Övriga frågor Vi diskuterar coronans inverkan på motivationen hos många 
spelare. Vi har en rädsla för att detta kan medföra att vi 
kommer att tappa spelare.  

 

   
   


